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PROTOKÓŁ NR XLIII/2018 
 

  obrad XLIII sesji VII kadencji Rady Gminy Jeżewo  
z dnia 20 kwietnia 2018 r. w godz. 1300 – 1520 w Domu Kultury w Jeżewie 

 
Obradom przewodniczył Pan Dariusz Werkowski  – Przewodniczący Rady Gminy. 
 
W obradach sesji na ustawowy skład Rady – 15 członków, zgodnie z listą obecności udział 

wzięło 14 radnych. Radni nieobecni usprawiedliwieni: p. Tadeusz Makowski. Spoza Rady 

Gminy w posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Wójt Gminy – p. Maciej Rakowicz 

2. Skarbnik Gminy – p. Kamilla Prabucka 

3. Zaproszeni sołtysi, dyrektorzy placówek oświatowych, kierownicy jednostek 

organizacyjnych, kierownicy referatów urzędu gminy, mieszkańcy gminy /lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu/. 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów XLII sesji VII kadencji Rady Gminy Jeżewo. 

5. Składanie wniosków i interpelacji. 

6. Informacja Wójta Gminy z pracy za okres międzysesyjny.  

7. Przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2017. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jeżewie 

za rok 2017. 

9. Przyjęcie informacji dotyczącej „Zasobów pomocy społecznej za rok 2017”. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. wprowadzenia zmian w budżecie gminy Jeżewo na 2018 rok, 

b. uchylenia uchwały Nr XLI/317/2018 z dnia 15 marca 2018 r. w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury – Gminny Ośrodek 

Kultury w Jeżewie za 2017 rok, 

c.  uchylenia uchwały Nr XLI/318/2018 z dnia 15 marca 2018 r. w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury – Gminna Biblioteka 

Publiczna w Jeżewie za 2017 rok, 

d.  zaopiniowania projektu zmiany uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-

Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Jezioro Stelchno, 

e. powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnej 

Przychodni  Jeżewie, 

f. wprowadzenia zmian do Załącznika Nr 1 Regulaminu udzielania i sposobu rozliczania 

dotacji celowej na dofinansowanie wymiany istniejących źródeł ciepła zasilanych 
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paliwami stałymi na ekologiczne w budynkach i lokalach mieszkalnych na terenie 

Gminy Jeżewo, 

g. ustalenia zasad udzielania Spółkom Wodnym dotacji z budżetu Gminy Jeżewo oraz 

sposób jej rozliczania, 

h. podziału gminy Jeżewo na stałe obwody głosowania, 

i. uchwalenia Statutu Gminy Jeżewo. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie obrad sesji.  

 

Ad. 1. 
Otwarcia obrad XLIII sesji VII kadencji Rady Gminy Jeżewo dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy p. Dariusz Werkowski, witając radnych oraz gości. 

 
Ad. 2. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na skład ustawowy 

Rady wynoszący 15 członków, w obradach sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum 

upoważniające do kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad sesji, w wersji, jak wyżej, do 

którego radni, nie wnieśli żadnych uwag. Pan Przewodniczący przedstawił wniosek Wójta 

Gminy o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie:  „aktualizacji „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Jeżewo”, jako pkt 10j.  

Obecni członkowie Rady Gminy w głosowaniu jednogłośnie – 14 głosami „za”, przyjęli 

zaproponowaną zmianę. Następnie Przewodniczący obrad poprosił o propozycje lub uwagi 

do przedstawionego porządku posiedzenia. Radny Sławomir Stefan zawnioskował  

o wykreślenie punktu 7, w trosce o jakość podejmowanych decyzji przez Radę, w związku  

z brakiem możliwości omówienia tego sprawozdania na posiedzeniu komisji.   

Wobec przedstawionego wniosku, Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania, w wyniku 

którego propozycja Pana Radnego nie została zaakceptowana głosami:  8 „przeciw”, 5 „za”,  

1 „wstrzymujący się”. W kolejnym głosowaniu Rada Gminy przyjęła porządek obrad po 

wprowadzonych zmianach – 11 głosami „za”, 1 głosem „sprzeciwu”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”.  

 

Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy przystępując do głosowania nad przyjęciem projektu protokołu  

obrad XLII sesji z dnia 22 marca 2018 r., zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego 

projektu. Wobec ich braku, Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania,  

w wyniku którego protokół został przyjęty jednogłośnie – 14 głosami „za”.  

 

Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy, poprosił Radnych o składanie wniosków i interpelacji.  
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Radny Wojciech Młyński poprosił o przygotowanie informacji o drogach i ścieżkach na 

osiedlu Jana Pawła II w Jeżewie, ich statusie i administracji.  

 

 Ad. 6. 
Wobec braku dalszych wniosków czy interpelacji, Przewodniczący obrad poprosił Wójta 

Gminy o przedstawienie informacji międzysesyjnych. Pan Wójt powitał Przewodniczącego 

Rady, Wysoką Radę, oraz Gości, a następnie poinformował o odbytych spotkaniach: w dniu 

24 marca odbyło się spotkanie podsumowujące pracę OSP Dubielno; w dniu 26 marca odbyło 

się spotkanie z nauczycielami Gimnazjum w Laskowicach, na którym omówione zostały 

zmiany w oświacie oraz ilości godzin dla nauczycieli w kolejnym roku szkolnym; w dniu  

27 marca spotkanie w urzędzie marszałkowskim w kwestii uzupełnienia wniosku  

o dofinansowanie do inwestycji modernizacji oczyszczalni ścieków i przyłączy 

kanalizacyjnych; w dniu 29 marca spotkanie w LGD w celu omówienia realizacji Programów 

Rewitalizacji Gmin Powiatu przyjętych przez urząd marszałkowski do realizacji. Program 

Gminy Jeżewo przyjęty został przez urząd marszałkowski, po wprowadzonych poprawkach  

w dniu 15 marca uchwałą Rady Gminy. Również w tym temacie odbyło się spotkanie  

w urzędzie marszałkowskim w dniu 5 kwietnia, na którym nastąpiła wstępna deklaracja ze 

strony gminy o aplikowaniu o dofinansowanie na 2 wnioski, tj. rewitalizacja miejscowości 

Laskowice i Czersk Świecki. Rozpoczęcie realizacji Programu nastąpi w Laskowicach poprzez 

przygotowanie infrastruktury przy domu kultury w Laskowicach, a w Czersku Świeckim  

w roku 2019, przy budynku szkoły podstawowej, co związane jest z zaplanowaniem środków 

własnych. Ze strony urzędu marszałkowskiego jest zapewnienie, że po przyjęciu wniosków 

zostanie podpisana umowa do końca września br., a środki gminie zwrócone zostaną pod 

koniec roku, oczywiście po złożeniu stosownego rozliczenia. Czyli Gmina wykłada kwotę 

150.000 zł na modernizację terenu przy domu kultury w Laskowicach, a urząd marszałkowski 

po zakończeniu zadania i rozliczeniu odda środki w kwocie ok. 127.000 zł, ponieważ koszt ok. 

23.000 jest kosztem własnym gminy. Również w tym dniu odbyło się spotkanie  

z przedstawicielami spółek ENEA w sprawie wymiany oświetlenia na terenie gminy, na 

którym nie padły żadne istotne propozycje ze strony ENEI, co do przeprowadzenia stosownej 

wymiany. 

W dniu 4 kwietnia Wójt uczestniczył w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w sprawie drogi 

Buczek-Skrzynki, gdzie w kwestii dofinansowania jej modernizacji, Pan Starosta wypowie się 

po przeprowadzeniu zaplanowanych przetargów na inwestycje drogowe, oraz w kwestii 

utworzenia filii komunikacji w urzędzie gminy również czekamy na decyzję; w dniu 9 kwietnia 

odbyły się wstępne rozmowy  w sprawie przygotowania nowej strategii rozwoju gminy,  

w których uczestniczył zespół przygotowujący program rewitalizacji gminy oraz Pan Adam 

Stańczak, który współpracował z zespołem przy tworzeniu Gminnego Programu Rewitalizacji; 

w dniu 10 kwietnia odbyło się spotkanie z Dyrektorem SP Jeżewo Panem Jerzym Prusem,  

z okazji jubileuszu 25-lecia pracy, który przypadł na dzień 3 kwietnia; w dniu 11 kwietnia 

odbyło się spotkanie z Kołem Gminnym KGW i KGW sołectw oraz spotkanie w sprawie 

Biogazowni Buczek z przedstawicielami Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska; w dniu  

12 kwietnia odbyło się w Nadleśnictwie Dąbrowa sadzenie lasu z okazji 100-lecia 

Niepodległości; w dniu 16 kwietnia spotkanie z przedstawicielami Pomorskiej Strefy 
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Ekonomii, w tematyce promocji rozwoju przemysłu na terenach wiejskich; jak również 

odbyła się wizja lokalna RDOŚ w Buczku w sprawie budowy chlewni Prosiaczek; w dniu  

17 kwietnia zorganizowane zostało spotkanie w Nadleśnictwie Dąbrowa w sprawie 

rewitalizacji parku w Laskowicach; w tym samym dniu w domu kultury w Jeżewie odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami Sejmu RP; w dniu 18  kwietnia odbyło się w Nadleśnictwie 

Osie sadzenie lasu oraz spotkanie z sołtysami, na którym omówiono sprawy bieżące oraz 

zmiany do ustawy o wychowaniu w trzeźwości, szacowania szkód wyrządzonych przez 

zwierzynę leśną oraz wydatkowania środków funduszu sołeckiego; a także spotkanie 

sprawozdawczo-wyborcze Klubu Sportowego LUKS „KUSY” Laskowice; w dniu 19 kwietnia 

Rada Społeczna Gminnej Przychodni w Jeżewie na spotkaniu omówiła sprawy bieżące  

z działalności Przychodni i sprawy finansowe. Pan Wójt wskazał, iż od dnia 20 marca 

odbywają się zebrania wiejskie w poszczególnych sołectwach, a informacja podsumowująca 

zebrania zostanie przygotowana i przedstawiona w miesiącu maju lub czerwcu.  

Następnie Pan Wójt wskazał na bieżące sprawy dotyczące: profilowania i remontu dróg 

gminnych /informacja stanowi załącznik do protokołu/, przesłania pisma do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o uzupełnienie dwóch miejsc zapadniętego asfaltu na ulicy Głównej  

w Jeżewie oraz o usytuowanie znaku kierunku z nazwą miejscowości „Osłowo 0,6 km” przy 

drodze wojewódzkiej Błądzim – Lniano- Drzycim – Świecie w miejscowości Laskowice; 

otrzymanej informacji z Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie uzupełnienia ubytków na 

drodze Laskowice – Piskarki kruszywem wapiennym, gdzie wykonanie nastąpić ma  do  

13 kwietnia, a wyrównanie odcinka gruntowego nastąpi do końca bieżącego miesiąca; 

skierowania pismo do Komendy Powiatowej Policji Świeciu w kwestii wyrażenia opinii  

o wymalowaniu dwóch znaków drogowych P-20 na ul. Kolejowej w Laskowicach, wobec 

wniosku wspólnoty mieszkaniowej TOR w Laskowicach; przesłania pisma do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o opinię ustawienia znaku B-36 z tabliczka informacyjną obowiązującą  

„w godzinach 7.30 – 8.30 i 13.30 – 15.30 nie dotyczy autobusów szkolnych” przy SP Jeżewo.  

W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Wójt omówił wydane zarządzenia, tj.: zarządzenie  

nr 12 z dnia 26 marca w sprawie ustalenia terminarza zebrań wiejskich; zarządzenie nr 13  

z dnia 28 marca  uchylenia Zarządzenia Nr 104/2017 Wójta Gminy Jeżewo z dnia 28 grudnia 

2017 r. w sprawie: ustalenia wzoru umowy o udzielenie dotacji i wzoru sprawozdania  

z wykorzystania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków;  zarządzenie nr 14 w sprawie 

ustalenia wzoru umowy o udzielenie dotacji i wzoru sprawozdania z wykorzystania dotacji 

celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich oraz robót budowlanych 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków położonych na terenie Gminy Jeżewo; zarządzenie nr 15 z dnia 30 marca w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 r. wraz z informacją  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej; zarządzenie nr 16 z dnia 4 kwietnia  

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany Statutu Gminy 

Jeżewo; zarządzenie nr 17 w sprawie wyznaczenia osoby do wykonywania czynności  

z zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy; zarządzenie nr 18 wprowadzenia zmian  

w budżecie gminy Jeżewo na 2018r.; zarządzenie nr 19 z dnia 10 kwietnia w sprawie 

ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze: Referent do spraw księgowości 
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budżetowej w Urzędzie Gminy Jeżewo; zarządzenie nr 20 z dnia 11 kwietnia w sprawie 

zmiany Regulaminu organizacyjnego Urzędu Gminy w Jeżewie; zarządzenie nr 21 w sprawie 

ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze: Referent do spraw gospodarki 

mieszkaniowej i budownictwa w Urzędzie Gminy Jeżewo; zarządzenie nr 22 w sprawie 

powołania komisji do przeprowadzenia postępowania o wyłonienie wykonawcy w konkursie 

ofert cenowych na zadanie pn.: „projekty rozbudowy sieci wodociągowej, gmina Jeżewo”; 

zarządzenie nr 23 z dnia 13 kwietnia w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

nr 2/2018 na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacja zadań gminy w 2018 roku 

w zakresie kultury fizycznej i sportu pod nazwą: Wspieranie i upowszechnianie kultury 

fizycznej i sportu w różnych dyscyplinach sportowych na terenie Gminy Jeżewo w 2018 r.; 

zarządzenie nr 24 w sprawie powołania Komisji Konkursowej rozpatrującej oferty na 

realizację zadań publicznych z zakresu współpracy Gminy Jeżewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2018 roku oraz trybu jej pracy – oferta nr 2/2018; 

zarządzenie nr 25 z dnia 19 kwietnia w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Jeżewie.  

Na zakończenie Pan Wójt przedstawił informacje dotyczące realizacji świadczeń rodzinnych, 

wychowawczych i funduszu alimentacyjnego i realizacji pracy Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za miesiąc marzec /informacje te stanowią załącznik do protokołu/ oraz  

o podejmowanych działaniach z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi /informacje te 

stanowią załącznik do protokołu/.   

Pan Przewodniczący podziękował Wójtowi Gminy za przedstawione informacje i poprosił  

o pytania.  

Radny Sławomir Stefan zwrócił się z pytaniem do obecnego na sesji Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Laskowicach Pana Tomasza Drzycimskiego, w kwestii informacji o kumulacji 

roczników oraz powstających dodatkowych godzinach nauki dla uczniów klas VII i VIII, wobec 

wprowadzonych zmian do systemu oświaty.  

Pan Dyrektor odpowiedział, że roczniki gimnazjalne 3 -letnie zostały skumulowane w okres  

2-letni dla obecnych klas VII i VIII i przez to wychodzą dodatkowe godziny w programie 

nauczania, tj. 40h tygodniowo plus zajęcia pozalekcyjne czy zajęcia rozwijające. Wskazał, że 

godzin dla uczniów tych klas jest bardzo dużo i będzie problem z realizacją podstawy 

programowej. 

Radny Stefan zapytał czy są pomysły na złagodzenie tempa tej nauki. 

Pan Tomasz Drzycimski odpowiedział, że dyrektorzy placówek oświatowych nie mają na to 

wpływu, gdyż są to decyzje ministerialne, które muszą być realizowane. 

Pan Radny Stefan uważa, że przedstawiciele szkół oraz samorządów powinni zareagować  

i spróbować złagodzić skutki nowej reformy, ze względu na zbyt duże obciążenie dla 

uczniów. Pan Radny odniósł się także do bieżącego równania dróg, które jest potrzebne  

i w chwili obecnej realizowane w sposób bardzo dobry. Zaapelował też o zwiększenie 

środków finansowych w przyszłorocznym budżecie na ten cel, gdyż wszystkich dróg nie uda 

się zmodernizować podłożem asfaltowym, więc muszą być naprawiane i równane, aby 

zapewnić dobrą przejezdność głównie mieszkańcom.     
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Radny Henryk Rybak zapytał o tereny inwestycyjne wskazane do zagospodarowania, aby  

w przyszłości gmina skorzystała na tym np. w postaci podatku. Zapytał, czy pojawiły się 

pytania ze strony potencjalnych inwestorów, w kwestii oczekiwań ze strony gminy. 

Pan Wójt poinformował, że na dzień dzisiejszy żaden wniosek, ani zapytanie, w tym zakresie 

nie wpłynęło. Wskazał, że Pomorska Strefa Ekonomii tworzy grupę osób poszukujących 

inwestorów dla danego obszaru. Ze strony gminy zostały wskazane następujące miejsca: 

tereny przy PKP w Laskowicach, przy jeziorze Zamkowym Lipno oraz kilka nieruchomości 

gminnych, m.in. położonych przy Stolarni Pana Krzysztofa Otlewskiego.  

Wobec braku dalszych pytań Wójt Gminy przeszedł do tematyki punktu kolejnego.  

 

Ad. 7. 

Przed przedstawieniem stosownego Sprawozdania, Wójt wskazał, iż w ubiegłym roku troje 

pracowników urzędu gminy realizowało zakres zadań związanych z organizacjami 

pozarządowymi. Następnie przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.    

Pan Wójt odniósł się do wniosku Radnego Henryka Rybaka przedstawionego na sesji w dniu 

22 marca w sprawie wdrożenia do realizacji zasad oceny wniosków otwartego konkursu ofert 

na wspieranie sportu na terenie gminy, informując, że zasady tego konkursu opierają się na 

ustawie o pożytku publicznym i wolontariacie. Natomiast Wójt  jest za szeroką dyskusją, w 

celu wspierania lokalnych klubów sportowych, na podstawie zapisów ustawy o sporcie. Pan 

Wójt zaprasza do ponownej dyskusji w tym temacie, aby rozdzielić działalność na podstawie 

wskazanych ustaw, ponieważ działającym stowarzyszeniom, nie można ograniczać 

możliwości skorzystania z dofinansowania ze środków gminnych, określając kryteria na 

poziomie tylko sportowym.  

Radny Sławomir Stefan odniósł się do omawianego sprawozdania i zapytał o pozostałą 

pomoc finansową udzielaną innym organizacjom i stowarzyszeniom, o których nie ma mowy 

w sprawozdaniu.  

Wójt Gminy wskazał, iż środki te nie zostały wyodrębnione w budżecie na te działania  

i w chwili obecnej nie ma możliwości wskazania w jakiej wysokości była to pomoc. 

Poinformował, iż w tym zakresie nastąpi zmiana i środki te zostaną wprowadzone do 

działalności kultury, ze wskazaniem kwot na daną działalność.  

Radny Henryk Rybak uważa, że sprawozdanie w ogólne nie powinno zostać przyjęte, gdyż  

o działalności organizacji nie ma żadnej informacji, jak również o kwotach dofinansowania. 

Odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi Wójta, wskazał, że należy realizować działania na 

rzecz klubów sportowych z ustawy o sporcie i środki na ten cel w budżecie wydzielić.  

Pan Wójt zaproponował, aby Rada Gminy do miesiąca września przygotowała propozycję 

wydzielenia kwoty na działalność sportową w budżecie gminy na 2019 rok oraz na 

działalność, o której mowa w ustawie o pożytku publicznym i wolontariacie.   

Propozycja Wójta Gminy została zaakceptowana.  

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania nad przyjęciem sprawozdania z realizacji 

Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2017, w wyniku którego 

sprawozdanie zostało przyjęte 11 głosami „za”, 2 głosami „sprzeciwu” i 1 głosem 

„wstrzymującym się”.  
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Ad. 8. 

Pan Przewodniczący poprosił o pytania, informując, że sprawozdanie z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jeżewie zostało omówione na posiedzeniu komisji 

w dniu 17 kwietnia. Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania,  

w wyniku którego sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie – 14 głosami „za”.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący obrad poprosił o pytania, informując, że informacje dotyczącej „Zasobów 

pomocy społecznej za rok 2017”, zostały przedstawione na posiedzeniu komisji w dniu  

17 kwietnia. Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania, w wyniku 

którego informacje wskazane w przygotowanym materiale zostały przyjęte jednogłośnie –  

14 głosami „za”.  

Następnie ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał zostały 

omówione na posiedzeniu komisji w dniu 17 kwietnia, i w przypadku pytań lub uwag, prosi  

o ich zadawanie przed głosowaniem. 

 

Ad. 10a. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

Jeżewo na 2018 rok, który wobec braku pytań poddał pod głosowanie. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta – 13 głosami „za”.  

Radna Wiesława Ziółkowska nie brała udziału w głosowaniu.  

Uchwała Nr XLIII/335/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10b. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XLI/317/2018 z dnia 15 marca 2018 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samorządowej instytucji kultury – Gminny Ośrodek Kultury w Jeżewie za 2017 rok i poprosił  

o pytania, a wobec ich braku przeszedł do głosowania. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta – 13 głosami „za”.  

Radna Wiesława Ziółkowska nie brała udziału w głosowaniu.  

Uchwała Nr XLIII/336/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10c. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

Nr XLI/318/2018 z dnia 15 marca 2018 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego samorządowej instytucji kultury – Gminna Biblioteka Publiczna w Jeżewie za 
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2017 rok, który wobec braku pytań poddał pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta – 13 głosami „za”.  

Radna Wiesława Ziółkowska nie brała udziału w głosowaniu.  

Uchwała Nr XLIII/337/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10d. 

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany 

uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Jezioro Stelchno i przystąpił do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta – 13 głosami „za”. Radna Wiesława Ziółkowska nie brała udziału w głosowaniu.  

Uchwała Nr XLIII/338/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10e. 

Kolejny projekt uchwały, który przedstawił Pan Przewodniczący dotyczył powołania komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnej Przychodni  Jeżewie. 

Radny Sławomir Stefan poprosił o informacje w kwestiach związanych: ze środkami 

zgromadzonymi na lokacie Gminnej Przychodni, z planem ich zagospodarowania oraz 

planem zagospodarowanie terenu przy Przychodni, ze skargami mieszkańców na sposób 

obsługi w Przychodni. Pan Radny uważa, że tematy te powinny zostać poruszone na 

konkursie, aby kandydatom na Dyrektora tej placówki wiadomym było, jaki jest aktualny stan 

spraw Gminnej Przychodni.  

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący obrad przystąpił do głosowania,  w wyniku 

którego uchwała został podjęta jednogłośnie – 14 głosami „za”.  

 Uchwała Nr XLIII/339/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10f. 

Pan Przewodniczący po przedstawieniu projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do 

Załącznika Nr 1 Regulaminu udzielania i sposobu rozliczania dotacji celowej na 

dofinansowanie wymiany istniejących źródeł ciepła zasilanych paliwami stałymi na 

ekologiczne w budynkach i lokalach mieszkalnych na terenie Gminy Jeżewo, przystąpił do 

głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta jednogłośnie  – 14 głosami „za”. 

Uchwała Nr XLIII/340/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10g. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania 

Spółkom Wodnym dotacji z budżetu Gminy Jeżewo oraz sposób jej rozliczania  i poprosił  
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o pytania. Wobec ich braku, przystąpił do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta jednogłośnie  – 14 głosami „za”. 

Uchwała Nr XLIII/341/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Ad. 10h. 

Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Jeżewo na stałe obwody głosowania, został 

przedstawiony przez Pana Przewodniczącego, który następnie przeszedł do głosowania. 

Wobec przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 głosami 

„za”.  

Uchwała Nr XLIII/342/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10i. 

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Jeżewo, który poddał pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała 

została podjęta – 14 głosami „za”.  

Uchwała Nr XLIII/343/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

W dalszej kolejności Pan Przewodniczący przeszedł do projektu uchwały wprowadzonego na 

wniosek Wójta Gminy. 

 

Ad. 10j. 
Projekt uchwały w sprawie aktualizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Jeżewo”, został przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy,  

a następnie poddany pod głosowanie, w wyniku którego uchwała została podjęta –  

14 głosami „za”.  

Uchwała Nr XLIII/344/2018 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11. 
W kolejnym punkcie porządku obrad, głos zabrali: 

Radny Wojciech Młyński zwrócił uwagę na znaczny brak obecności Sołtysów na posiedzeniu 

sesji.  

Radny Henryk Rybak zaprosił na posiedzenie Komisji Ładu (…) w dniu 26 kwietnia o godz. 

1300, w tematyce bezpieczeństwa publicznego i przeciwpożarowego. Poruszył również temat 

parku w Laskowicach, szczególnie jego ogrodzenia oraz założenia oświetlenia ulicznego przy 

ulicy Parkowej i Prusa w Laskowicach. 

Wójt Gminy odnosząc się do spraw związanych z zakładaniem oświetlenia, poprosił  

o cierpliwość do II półrocza, aby po wprowadzonych zmianach w uchwale budżetowej, 

wiadomym było, jak budżet będzie się kształtował i jeśli będą tylko wolne środki na zadania 

bieżące, to wtedy  nastąpi decyzja, o założeniu dodatkowego oświetlenia na wskazanych 

ulicach.  
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Następnie Pani Skarbnik Kamilla Prabucka przedstawiła informację Krajowej Informacji 

Skarbowej w sprawie zwrotu podatku VAT, który ujęty został, jako dochód w budżecie. 

Odpowiedź w tej kwestii ze strony KIS-u jest negatywna, co jak powiedziała Skarbnik Gminy 

spowoduje zwiększenie deficytu gminy o 1 mln zł i zmniejszenie nadwyżki operacyjnej. 

Wobec czego będzie musiało nastąpić zmniejszenie wydatków bieżących, ponieważ może to 

spowodować, iż gmina zostanie objęta „specjalnym” nadzorem RIO i budżet gminy nie 

zostanie wykonany.  Pani Skarbnik wskazała, że głównym problem gminy jest brak zakładu 

usług komunalnych, co spowodowałaby zaoszczędzenie znacznych środków finansowych. 

Nadmieniła, iż jest zamysł utworzenia takiego Zakładu od stycznia 2019 roku, jako nowej 

jednostki budżetowej. 

W dalszej kolejności Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Ziółkowski, który jest 

członkiem Społecznej Rady przy Gminnej Przychodni w Jeżewie, odpowiadając na zapytania 

Radnego Stefana w sprawie Gminnej Przychodni, poinformował, że inwestycja dotycząca 

dobudowania pomieszczeń rehabilitacji została zrealizowana ze środków własnych 

Przychodni. Posiadana przez Przychodnię lokata opiewa na kwotę ok. 400.000 zł, z której 

zaplanowane zostały wydatki w wysokości ok. 250.000 zł na wymianę samochodu oraz 

sprzętu w Przychodni. Wspomniał też, że kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia jest 

zwiększony ze względu na wzrost pacjentów.  

Podjęty został temat możliwości zwiększenia etatów dla rehabilitantów, zatrudnienia 

dodatkowej osoby i wydłużenia czasu przyjęć pacjentów na rehabilitację.  

Radny Sławomir Stefan poprosił o analizę przyczyn powstania brzydkiego zapachu na osiedlu 

w Jeżewie. 

Pan Wójt odpowiedział, że został złożony wniosek do firmy o wykonanie usługi  

z wykorzystaniem sprzętu do filmowania sieci kanalizacyjnych, aby sprawdzić, co w sieci 

powoduje te brzydkie zapachy.  

 

Ad. 12. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy  

p. Dariusz Werkowski  podziękował wszystkim zebranym za udział w XLIII sesji  

VII kadencji Rady Gminy i o godz. 1520  zamknął obrady sesji.  

 

  Protokołowała:                                                                             Przewodniczący Rady Gminy 
 
 Dominika Rakowicz                                            Dariusz Werkowski       

 

 

 

 

 

 
 
 

 


